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Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ingrid Dalén (HSO/DHR), ordföranden 

Jan Lamby (HSO/HRF), vice ordföranden 

Anna Hansson (HSO/R) 

Göran Gustafson(SRF) 

Berit Hinderson (HSO/FHLIS) 

Lasse Persson (HSO/NHR) 

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Anita Setréus samt Ulf Jacksen från 

exploateringskontoret och Arne Fredlund från stadsbyggnadskontoret. 

 
 
 

 § 1 

Val av justerare  

Beslut 
Rådet utser Jan Lamby att tillsammans med ordföranden Ingrid Dalén 

justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Efter tillägg med förslag till mötestider 2012 under punkten ”Övriga 

frågor” godkänner rådet dagordningen. 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 11/2011 och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Inkomna skrivelser/protokoll anmäls och läggs till handlingarna : 

Protokoll nr 8 från Stockholms kommunstyrelses råd för 

funktionshindersfrågor 

Vi på SBK - Nyhetsbrev 4 

 

  

§ 5 

Inkomna remisser 
Inga remisser av intresse har inkommit till rådet 

 

  

 6 

Exploateringsnämnden 
Ordföranden går igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden och protokollet 

från nämndens senaste möte. 

 

Ordföranden konstaterar att i svaret som kontoret har lämnat på remissen 

”Stadens strategi för evenemang” nämns inte ”Stockholm – en stad för 

alla”. Rådet anser att stadens tillgänglighetsprogram borde vara en viktig 

strategi att lyfta fram. 

 

 § 7 

Stadsbyggnadsnämnden 
Ordföranden går igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden och protokollet 

från nämndens senaste möte. Även här konstaterar rådet att i svaret som 

kontoret har lämnat i remissen ”Stadens strategi för evenemang” nämns 

inte ”Stockholm – en stad för alla”. Rådet anser att stadens 

tillgänglighetsprogram borde vara en viktig strategi att lyfta fram. 

 

Rådet önskar träffa bygglovschefen Ann-Katrin Kaplan för att få en 

redovisning av hur kontoret arbetar med nya PBL. 

 

Rådets möte med nämnden känns viktigt då rådet ska vara en resurs för 

nämnden. Rådet hade mer frågor som inte hanns med på mötet. Rådet 

undrar därför om det finns möjlighet att till nästa tillfälle få en timme med 

nämnden för att få feedback på att rådets arbete är till gagn för nämnden. 

 

Ordföranden redogjorde för läget för Slussen just nu. Rådet anser 

fortfarande att förslaget till lösning av tillgängligheten genom hissar 

mellan Gamla Stan och Slussen är godtagbar.  Rådet konstaterar samtidigt 
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att många frågor som har betydelse för tillgängligheten ska lösas i senare 

delar av utbyggnadsprocessen och ser fram mot fortsatta kontakter med  

ansvariga tjänstemän inom stadsbyggnadskontoret. 

 

 § 8 

Genomgång av utsända checklistor 
Rådet går igenom följande förslag till detaljplaner och lägger dem till 

handlingarna med följande synpunkt: 

Nässlan 4 -  yrkar rådet på förberedelse för eventuell senare installation av 

hiss.  

Övriga detaljplaner lägger rådet till handlingarna 

Del av Örby 4:1 

Ekspånet 2 

Blåklinten 14 

Tjärtunnan  m m  

 

  

§ 9 

Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Beckomberga 1:1m m i stadsdelen Beckomberga, Dp 

2009-161915-54 

Rådet diskuterar ärendet utan handläggare då denna är på utbildning. 

Svar senast: 13 januari 2012 

 
Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och byggprocessen: 

 

Rådet påpekar att såväl den upphöjda uteplatsen som den gemensamma 

gården ska kunna nås på ett tillgängligt sätt via lägenheterna. 

 

Enligt handboken Stockholm - en stad för alla, trafikkontoret 2008, ska 

såväl angöring som parkering kunna ske inom 10 m från entréer. 

 

Handikapplatser ska placeras intill hissar i garagen. Om möjligt bör 

garagen ha en höjd på 2.8 m så att också högre stationsvagnar som 

används av vissa rullstolsburna personer kan parkera där. 

 

Utrymningssäkerheten i garaget måste beaktas; om inte ett fullgott 

sprinklersystem anordnas bör garaget förses med en brandsäker sluss med 

hiss som går att använda vid brand. 

 

Rådet anser att det är viktigt vid utformningen av lekplatsen att man tar 

vara på de erfarenheter som gjorts i staden av att utforma skolgårdar och 
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lekplatser, som barn såväl med som utan funktionsnedsättning kan 

använda och som också är tillgängliga för medföljande personer med 

funktionsnedsättning. 

 

 Paus med Jultallrik 
Rådet tackar för den utsökta och rikliga jultallriken.  

 

 § 10 

Redovisning av verksamhetsplanen (VP) för 2012 
Föredragande Ulf Jacksen Exploateringskontoret. 

 

Ulf Jacksen Exploateringskontoret redogjorde för verksamhetsplanen för 

2012.  

Rådet har på ett föredömligt sätt fått vara med och påverka kontorets 

implementering av stadens delaktighetsprogram i VP för 2012. 

Rådet tackar för informationen. 

 

 § 11 

Redovisning av SBK:s program för delaktighet för 

personer  

med funktionsnedsättning i budgetarbetet 2012 samt 

verksamhetsplanen (VP) för 2012 
Föredragande Arne Fredlund Stadsbyggnadskontoret. 

 

Arbetet med VP pågår på stadsbyggnadskontoret. Arne Fredlund 

redogjorde för de ställningstaganden som kontoret gjort hitintills. 

Rådet har även här fått vara delaktig i att lyfta fram frågor som berör 

tillgänglighet. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 

 § 12 

Funktionshindersrådets verksamhetsberättelse för 2011 
Rådet beslutar att inför verksamhetsberättelsen för 2011 redogöra för 

vilka frågor och nya arbetsätt som rådet har arbetat med. 

 

Både Ulf Jacksen och Arne Fredlund lovade att i kontorets VB ta med 

rådets fylligare verksamhetsberättelse .    

  

  

§ 13 

Bevakningslista 
Utgår: 
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Ljudmiljöer i publika lokaler.  

Avfallshanteringen är en olöst fråga för rådet. Rådet önskar att nämnden 

och dess handläggare och staden aktivt verkar för bra lösningar för 

personer med funktionsnedsättning. 

 

 § 14 

Rapporter 
Inga rapporter har inkommit till rådets möte. 

 

 § 15 

Övriga frågor 
 

Planerade mötestider för 2012 

Beslut 

Rådet beslutade att fastställa mötestider för 2012 enligt följande: 

24 januari 

21 februari 

13 mars 

10 april 

8 maj  

12 juni 

21 augusti 

11 september 

6 november 

27 november 

 

  
Rådet tackar för den fina julklappsboken som Arne Fredlund delade ut. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Anita Setréus 
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B E V A K N I N G S L I S T A 

 
 Ärende Ansvarig Aktualiserat  

 

1. Planera för sakkunnigmöte våren 2012. Rådet  2011-10-11 

 

2. Följa den nya byggnadsordningen/Arkitektur 

Stockholm. 

 

Sekretariatet  2011-08-16 

 

3. Rådet vill ha en föredragning om hur 

kompletterande numrering av nybyggda 

fastigheter görs. 

 

Rådet, 

sekretariatet 

2011-08-30 

    

4. 

 

Information om stadsmiljörådets syfte och 

uppgifter. 

Rådet, 

sekretariatet 

2011-08-30 

 

 

5. Utvärdering checklistan Rådet  

Sekretariatet 

2011-08-30 

6. Rådet önskar föredragning om upprustningen 

av handikappbadet i Stora Sköndal, etapp 1, 

från ansvarig handläggare vid 

stadsbyggnadskontoret. 

 

Sekretariatet 2011-11-01 

7. Rådet önskar föredragning av 

exploateringskontoret för klarläggande av 

stadens möjligheter att skriva 

exploateringsavtal med olika typer av 

byggherrar. 

 

Sekretariatet 2011-11-01 

8. Rådet önskar föredragning om stadens så 

kallade trygghetsbostäder. 

Sekretariatet 2011-11-01 

9. Rådet önskar föredragning kring så kallad 

passivhusstandard i relation till mögel- och 

astmaproblematik. 

 

Sekretariatet 2011-11-01 
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Ärende 

 

Ansvarig 

 

Aktualiserat  

 

 Projekt för HR-referensgrupp:   

1. Söderstaden Arne 

Fredlund 

 

2011-04-05 

2. Utvärdering Hammarby Sjöstad Krister 

Schultz 

 

2010-10-05 

 

 

Ärende Ansvarig Aktualiserat  

 

3. Ljudmiljöer i publika lokaler/ tas upp med 

nämnden i höst 

 

SBN  

4. Etagelägenheter och småhus i två plan, 

förberedelse för hiss 

 

SBN 

EXPLN 

 

5. Avfallshanteringen är en olöst fråga för rådet. 

Rådet önskar att nämnden och dess 

handläggare och staden aktivt verkar för bra 

lösningar för personer med 

funktionsnedsättning 

SBN 

 

 

 

 

 

 

6. Rådet undrar även hur Exploateringsnämnden 

behandlar ärenden där man inte uppfyller de 

krav som staden ställer utöver BBRs och hur 

ofta det förekommer att avsteg begärs  och 

hur ofta en begäran tillgodoses och av vilka 

anledningar. 

 

EXPLN  

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

    

    

 

 


